
  

  

    

   (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Verzonden: 

dinsdag 

19 

spend 

2023 
11:10 

Aan: "<< 

MI@middendelfland.nl>; "Born 
Martien" 

<MBorn@middendelfland.nl> 

Ce: 

" 

Nl 
MR middendelfland.nf= 

Onderwerp: 

Brieven in 
Zaaksysteem Görmmutieatie 

(geanonimiseerd)

Hoi 

en 

Martien, (geanonimiseerd)

Onderstaande mails stonden in het 
Zaaksysteem 

voor team Communicatie. 

Hoe 

gaan 
we met de 

beantwoording 
om? 

Groetjes, 

Waar 
ik 

nog 
de aandacht 

op 
wil 

vestigen 
is 

het feit dat er naast 

geluid 
van de 

A4 
en het vrachtverkeer de 

hele 
dag 

door naast de 
beoogde 

locatie voor kwetsbare 
getraumatiseerde 

mensen in een AZC. Dat 

zijn 
de 

vele 
sirenes 

van 

politie 
en ambulance. 

Het 

stralings 

niveau 
van de 

hoogspanning 

is 
te 

hoog op 
de 

beoogde 

locatie. 
Veilig 

is 

eigenlijk 
500 meter. En voor scholen en ziekenhuizen is het zelfs 800 meter. De norm is in 

Nederland 
niet 

duidelijk, 
alleen een 

opsomming 
van teslas. 

In 
Zwitserland en 

Engeland zijn 
ze daar 

duidelijker 

in. En 
lees 

je 
bovenstaande norm. 

Op 
deze zaken wil ik u 

nog 
wijzen. 

Veel 
wijsheid gewenst. 

Met 

vriendelijke groet, 

Van: 

NN <l@ 
miadendelfland.nl= 

Verzonden: 
dinsdag 

19 

En 

2023 12:44 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Aan: RIO 

middendelfland.nl>; 

MME <MRI@ 

miodendelftand.nl> 
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Onderwerp: 
Brief 

zaaksysteem 3 

Wat een 

beleid, Sorry, Lijkt nergens op, 
dit kan 

gewoon 

niet. 

Wij 
wonen nu 

2 

jaar 
aan 

B, 

O.a. 
De 

tijdelijke Burgemeester!! 
Wil een AZC voor ons 

appartement gaan plaatsen… 
Dit hebben 

wij 
4 

jaar geleden 

niet 

op 
die voorwaarde 

gekocht!!!! 
Als dit 

AZC 
er 

gaat komen, gaan 
wij 

hier zeker 
niet 

mee 

akkoord, 
ons 

appartement 
daalt fors in waarde. Hier 

zijn 
onderzoeken van. En hoe denkt u dit te 

gaan begeleiden. 
Het 

is 

nu al 
niet 

mogelijk, 
om rondom de 

Molensloot, 
het 

parkeerbeleid 
en 

groenvoorziening 
te 

onderhouden. Als ik 

hierover bericht stuur 

krijg 
ik meestal al 

geen 
antwoord. 

Wij 
houden het nu zelf maar 

enigszins bij. 

Het is 

een 

armoedige 
zooi 

daar, speeltuintjes 
die de helft 

van 
het 

jaar 
onder 

water staan. 
Onkruid 

groeit overal, 

bomen die dood 
zijn, 

er wordt 
op plekken gemaaid 

die 
niet 

nodig zijn, 
en waar het wel 

nodig 
is 

gebeurd 
het 

niet. Veel mensen die er 

wonen, zijn 
veelal van allochtone afkomst en niet weten hoe 

zij 
een 

beetje 
orde in 

en rondom hun huis houden… 
Dit is 

voor de 
gemeente 

Midden Delfland al 
niet te 

handhaven. 
En 

dan 
nog 

de 

drukke 
weg 

voor 

ons, 
dit had 

natuurlijk 
achter het 

bedrijventerrein 
moeten komen.…… 

Langs 
de A4. Ik zou 

dit zeker 
nog afwegen 

als 
gemeente, DAN, 

zet 
u een 

goed stap 
in 

de 
richting, 

en 
gaat 

u misschien eens naar 

de wensen van inwoners luisteren. Ik reken 
op 

uw 

antwoord, 
Helaas kunnen 

wij 
niet 

bij 
de info avond 

zijn, 

ivm vakantie. 
Trouwens 

ook niet 

begrijpelijk, 
dat alle 

inwoners 
van Den 

Hoorn 
hiervoor 

geen uitnodiging 

hebben 
gekregen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


